
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                             

20 kwiecień 2022r 

 

Głównymi tematami analizy było: 

 

1.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła   

Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś,  Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

2. Temat: . Podsumowanie akcji zimowej odśnieżania miasta- poniesione koszty, wykorzystanie 

sprzętu gminnego, potrzeby zakupu dodatkowego sprzętu. 

O akcji zimowej opowiedział Pan Burmistrz Tomasz Bujok. Z odśnieżaniem w obecnym sezonie nie 

było większych problemów poza pojedynczymi sytuacjami. Łącznie na zimowe utrzymanie dróg 

wydatkowano  kwotę 932 500 zł. Burmistrz poinformował, że nie planuje zakupu nowego sprzętu i 

odśnieżania we własnym zakresie. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

3. Temat: Utrzymanie zieleni, plan obsad wiosennych i letnich. 

  Pan Burmistrz opowiedział o zasadach utrzymania zieleni w mieście, ilości i częstotliwości koszenia. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

4. Temat: Sprawach bieżących, Pan Burmistrz odpowiadał na pytania radnych. 

 

 

 

  Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano materiały 

kierowane na sesje rady miasta. 

 

To były najważniejsze tematy, którymi zajmowała się Komisja. 
 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 

 


